
 

 

Protokół Nr 42/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 4 czerwca 2013 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski. 
Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta: 
   
1) zatwierdzenia sprawozdania finanso- Członkowie komisji w głosowaniu: 6 głosa- 
 wego wraz ze sprawozdaniem z wy- mi za, przy 2 głosach przeciwnych i braku 
 konania budżetu Gminy Ostrowiec głosów wstrzymujących się – pozytywnie  
 Świętokrzyski (projekt uchwały w za- zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 łączeniu).  
2) udzielenia absolutorium Prezydento- Przewodniczący H. Rożnowski poinformo- 
 wi Miasta Ostrowca Świętokrzyskie- wał, że w materiałach radni otrzymali rów- 
 go za 2012 rok (projekt uchwały  nież wniosek Komisji Rewizyjnej (w załą- 
 w załączeniu). czeniu) radni otrzymali również opinię Re- 
  gionalnej Izby dot. wniosku Komisji (w za- 
  łączeniu), jak również opinię RIO o spra- 
  rozdaniu z wykonania budżetu miasta za 
  2012 rok (w załączeniu).  
   
  Członkowie komisji w głosowaniu: 6 głosa- 
  mi za, przy 2 głosach przeciwnych i braku 
  głosów wstrzymujących się – pozytywnie  
  zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
3) zm. uchwałę na zaciągnięcie zobo- Odnośnie projektu uchwały radny J.E. Kunat 
 wiązania finansowego Gminy Ostro- zwrócił uwagę, że co roku kwota dotacji dla 
 wiec Świętokrzyski (projekt uchwały MPK była inna, obecnie też jest zmniejszo- 
 w załączeniu). na. Z kolei prezydent deklarował, że będzie 
  dotował kursy nierentowne, ale tylko w gra- 
  nicach miasta. 
  Skarbnik Miasta – E. Pichór poinformowała, 
  że dopłata jest m.in. do biletów ulgowych, 
  która liczona jest według ilości sprzedanych 
  biletów. Bezpłatne przejazdy są liczone sta- 
  tystycznie, tu niestety, nie ma pomiaru rze- 
  czywistego. Druga dopłata jest do linii nie- 
  rentownych, dlatego w budżecie proponowa- 
  na jest dotacja w wys. 330 tys. zł.  
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  Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak stwier- 
  dził, że nie ma wątpliwości co do dotacji.  
  Jednak nasuwa się inna kwestia. Przewodni- 
  czący stwierdził, że odkąd jest radnym, pro- 
  blem MPK jest nierozwiązywalny. Wszyst- 
  kie dotychczasowe programy to była tylko 
  „kroplówka” dla spółki. Przewodniczący po- 
  informował, że poprosił panią prezes na roz- 
  mowę odnośnie m.in. linii komunikacyj- 
  nych, sytuacji spółki. Ponadto przewodni- 
  czący zwrócił uwagę, że w Polsce kiełkuje  
  idea bezpłatnej komunikacji, rzecz niesły-  
  chanie trudna do wprowadzenia, a następnie 
  poinformował, że przedstawi radnym wynik 
  rozmowy z prezes MPK. 
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
4) rozpatrzenia skargi na działanie Pre- Odnośnie projektu uchwały wypowiedziała 
 zydenta Miasta w związku z udostęp- się Kierownik Zespołu Nadzoru Właściciel- 
 nianiem lokalu użytkowego znajdują- skiego – D.Majdak informując, że skarga jest 
 cego się w obiekcie Inkubatora  bezpodstawna. Firma MATAR nie może być 
 Przedsiębiorczości w Ostrowcu Świę- przedsiębiorcą inkubowanym, bo działa na 
 to krzyskim (projekt uchwały w załą- rynku od 2006 r. Umowa na lokal była za- 
 czeniu).  warta pod takim warunkiem, że jeśli znajdzie 
  się przedsiębiorca inkubowany, chętny do  
  wynajmu lokalu, to będzie miał pierwszeń- 
  stwo. Wszystkie działania były prowadzone 
  zgodnie z uchwałą Rady Miasta. 
  Przewodniczący Komisji – H.Rożnowski 
  stwierdził, że sprawę badała Komisja Rewi- 
  zyjna RM i nie stwierdziła łamania prawa. 
  Radny W.Kacuga – cytując zapisy z pisma 
  Agencji Rozwoju Lokalnego – zapytał o za- 
  płatę czynszu. 
  Kierownik D. Majdak poinformowała, że  
  skierowany jest wniosek do sądu o eksmisję. 
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
5) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 
 budżetu gminy Ostrowiec Święto- wiła Skarbnik Miasta – E. Pichór informu- 
 krzyski na 2013 r. (w załączeniu). jąc, że ogółem dochody i wydatki zmieniają 
  się o 122.603 zł, na co składają się: 
  - dotacja EKO Ostrowiec – 24.608 zł 
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  - dotacja na Akademię Pływacką (MOSiR) 
  35 tys. zł; 
  - zwiększenia o kwotę 48.939 zł dochodów 
  w dz. 758, przeznacza się je na projekt  
  „E-świętokrzyskie” i zakup energii dla po- 
  trzeb infrastruktury komunalnej; 
  - wzrost dochodów PSP Nr 10 i PP Nr 15. 
  Natomiast zmiany w zakresie wydatków do- 
  tyczą przeznaczenia środków na: 
  - wyłapywanie bezdomnych zwierząt – 50  
  tys. zł; 
  - komunikację miejską – 600 tys. zł; 
  - współpracę międzynarodową – 12 tys. zł. 
  Pozostałe zmiany nie mają wpływu na wy- 
  sokość wydatków i dochodów.  
  Przewodniczący RM – J.W.Kotasiak zwrócił 
  się o wyjaśnienie kwestii biznes planu do  
  programu „Ekologiczna komunikacja w Os- 
  trowcu Świętokrzyskim”. 
  Skarbnik E. Pichór poinformowała, że przed- 
  sięwzięcie „Gazela” to program Narodowego 
  Funduszu Ochrony Środowiska dot. ekologi- 
  cznego zasilania autobusów. Jest to 100%  
  dofinansowania, ale nie wiadomo, czy gmina 
  się zakwalifikuje do tego programu. Wnio- 
  sek może złożyć albo gmina, albo spółka.  
  W każdym razie przedłożenie biznes planu 
  jest wymagane. 
  Radny J.E.Kunat zapytał, czy środki na w/w 
  cel w wys. 49.200 zł będą pochodzić ze środ- 
  ków inwestycyjnych. 
  Skarbnik E. Pichór potwierdziła ten fakt. 
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
6) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wiec Świętokrzyski na lata 2013 -  
 2023 (projekt uchwały w załączeniu).  
2.  Sprawy różne:  
   
1) Kwestia głosowania nad projektem Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak nawią- 
 uchwały w sprawie udzielenia abso- zując do ostatniego akapitu wniosku Komisji 
 lutorium dla Prezydenta Miasta. Rewizyjnej, gdzie członkowie Komisji uzna- 
  ją wykonanie budżetu za prawidłowe, stwier- 
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  dził, że pan radny Kunat głosował przeciw 
  na tym posiedzeniu.  
  Radny J.E. Kunat poinformował, że nie bę- 
  dzie tłumaczyć się ze swojego postępowania. 
  Radny M. Kuszewski stwierdził, że jest to  
  polityczny punkt widzenia, zdaniem radnego 
  nie jest to właściwe. 
  Radny Z. Duda stwierdził, że miał szereg py- 
  tań zarówno na Komisji Strategii, jak i na  
  Komisji Budżetu, ale nie miał je komu za- 
  dać. Radny zapytał, czy to jest jakiś nowy 
  zwyczaj? Radny stwierdził, że mówi to  
  w imieniu swoim, jak i mieszkańców, któ- 
  rych reprezentuje – nie ma z kim dyskuto- 
  wać. 
  Radny J.E.Kunat dodał, że ma dłuższy staż 
  jako samorządowiec i wszystko, co rada robi 
  jest polityką. 
  Radny M.Kuszewski stwierdził, że upoli- 
  tycznianie działalności samorządowej jest  
  wielkim nieporozumieniem. Radny zwrócił 
  się o zastanowienie, o czym rada decyduje - 
  zdaniem radnego rada decyduje nie o spra- 
  wach politycznych, tylko o gospodarczych. 
 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 12.35. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska           Henryk Rożnowski 
 
 


